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Abstract (en)
In order to increase the yield in UV high-power cylindrical emitters, the inner dielectrics (3) are very small in comparison with the outer dielectric tube.
As a result of the eccentric arrangement of the dielectrics and the outer electrodes (2) only on the surface adjacent to the inner dielectric (3), and the
simultaneous design of the outer electrode (7) as a reflector, a preferred direction of the emitted radiation is achieved. <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei UV-Hochleistungszylinderstrahlern die Ausbeute zu erhöhen sind die inneren Dielektrika (3) im Vergleich zum äusseren Dielektrikumsrohr
sehr klein. Durch exzentrische Anordnung der Dielektrika und äussere Elektroden (2) nur auf der dem inneren Dielektrikum (3) benachbarten
Oberfläche und gleichzeitige Ausbildung der äusseren Elektrode (7) als Reflektor wird eine Vorzugsrichtung der Abstrahlung erzielt.
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